

巧克力高速理料包装线 饼干曲奇能量棒蛋白棒芝士片全自动包装机

产品名称	巧克力高速理料包装线 饼干曲奇能量棒蛋白棒芝士片全自动包装机
公司名称	佛山市友谱机械设备有限公司
价格	120000.00/台
规格参数	品牌:UPPRE 型号:UPX-GSQKL 功率:3.2(Kw)
公司地址	佛山市南海区狮山镇罗村芦塘工业园麒岭路4号
联系电话	0757-81036177 13380240466

产品详情

巧克力高速理料包装线 饼干曲奇能量棒蛋白棒芝士片全自动包装机

Chocolate bar automatic feeding and packing line ; energy bar auto packing machine

Overview 概述

巧克力标准包装线用于对巧克力进行整理、排序和包装，对于小型巧克力，它可以在高速运行，每分钟可包装200包。

它可以与巧克力冷却线连接，或者人工把巧克力放在传送带上。对于理料部分，它有4个带动力挡板的主进料输送机，将巧克力一块一块地分离并排序，转向装置将多余的及有破损的物料剔除，确保没问题的物料继续往前走。采用三对切刀或四对切刀，机器运行一圈可以完成多件件包装。热封部分采用带有大热封轮的预封头密封装置。进料线和包装机由伺服电机控制，运行更稳定，更方便。

Standard chocolate packing line is using for soring and packing the chocolate, special for the small chocoate, it can running in the high sepeed for 200 package per minute.

It can connect with the chocolate cooling tunnel, or have some one put chocolate on the conveyor.

For the sorting part, it has 4 main feeding conveyors with the moving damboard to separate the chocolate into one piece by one piece, for the turn forward device will limit one chocolate coming and confirm it is in the one forward come.

Adopt three pair cutter or four pair cutter, the machine running one circle can come out few pieces package.

The heat sealing part is adopted with the pre-head sealing device with the big heat sealing wheel.

The feeding line and the packing machine control by servo motor, more stable running and convenient.

佛山友谱机械设备有限公司是一家集研发、设计、制造、销售和售后一体的创新型自动化包装设备制造企业。公司成立13年来，吸引了一批对机械事业执着追求的专业人才80多人。跟随公司长成的人才达到12个，设计制造出国内外技术领先的自动化包装设备。

公司专业制造：自动理料包装线、枕式包装机、食品包装机、日化用品包装机、五金配件包装机、投包机、二次包装机、自动装盒机、理袋机、计数收集理料机、非标定制理线包装设备。

佛山友谱机械设备有限公司拥有专业技术人员，工程师和销售、售后服务人员，形成一支高素质年轻化及富团队创新精神的队伍。始终坚持“科技创新、质量先行、稳步发展、真诚守信”为宗旨，为客户提供高品质的产品和服务，欢迎广大国内外客户莅临惠顾，“友情有志，谱写辉煌”助您事业飞黄腾达！

售前服务

- 1.培训客户的工程师学习如何使用包装机。
- 2.用产品样品和我们的薄膜材料测试包装机。

3.将向客户发送机器测试视频。

Pre-sale service1. Training customers' engineers to learn how to use packing machines.2. Testing packing machines, with product sample and our film materials.3. Machine testing videos will be sent to customers.

售后服务

1.提供手册。

2.提供安装、调整、设置和维护的视频。

3.提供远程教育和面对面在线交流。

4.可提供工程师海外服务。我们工程师的往返机票、酒店、膳食和签证费用应由买方承担。

5.机器质量保证期为1年。在保修期内，如果没有人为损坏，我们将为您更换新的。担保期自提单签发之日起计算。

After-sale service1. Providing manual book.2. Videos of installation, adjusting, setting, and maintenance are available.3. Telecommunications and face to face online communications are available.4. Engineer oversea services are available. The round-trip air tickets, hotel, meal, and visa cost of our engineers shall be borne by the Buyer.5. Machine quality guarantee period is 1 year. During guarantee period, if there is no man-made damage, we will replace new ones for you. The guarantee period will start from the date of B/L.